
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 27 november 2018 

 

Op 13 oktober 2018 heeft een inwoner van ’s-Gravenzande zich erover 

beklaagd dat het Westlands Actieplan Geluid 2018-2023 te laat, na 

bespreking in het College en de Raad, gepubliceerd werd. Bewoners 

moeten lezen dat zij niet in aanmerking komen voor geluidswerende 

maatregelen ondanks het feit dat het geluidsniveau boven de normen zit. 

RIVM heeft het geluidsniveau van bepaalde woningen in ’s-Gravenzande als 

zeer slecht en hoger dan 65 dB ingeschat.  

 

De vraag van de betreffende inwoner is of de gegevens van het RIVM door 

het College gecontroleerd zijn bij het opmaken van het Westlands Actieplan 

Geluid?  

 

Waarom is een en ander niet bijtijds met de bewoners opgenomen? Past 

hier niet gezien het belang van het onderwerp dat de bewoners meer 

betrokken hadden moeten worden bij het opmaken van het Actieplan 

Geluid? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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